
Kort verslag van de ledenvergadering van 28 september 2015 in 
gebouw “de Cobra”. 
 

Aanwezig waren 41 leden, te weten: 

 

Evert Alberts  Wim van Horn   Rene Post 

Ko Broerse Willem Jansen    Han Pruimers 

Marcel Claessens Jan de Kleijn   Peter Ruijssenaars 

Jos Coesel Coby Knuijt   Cees Stutvoet 

Martin Cornelissen Jaap Kort   Joop Tang 

Wim Eevenaar  Wil Landsmeer   Jan v. Tiggelen 

Dirk Eggenkamp Patrick Lansbergen  Piet Tweebeeke 

Henk Feenstra Henk Lubbers   Willem Versluijs 

Jan Foppen Jan Luursema   Marten de Vrij 

Martin van Gasteren Jacques Mullenders  Kees v.d. Wal 

Klaas Hamminga Rob Pelle    Kees v. Woudenberg 

Hein Hensen Martin Piekstra   Bertus Zaal 

          

Afwezig met kennisgeving 9 leden, te weten: 

Jeroen Foppen, Herman van Groen, Fred Loupias, Jo Van Oeveren, Hans Rijnders, 

Harry Schrekker, Frans Snoeijs, Fred Steen en Hennie de Vries.  

 

1. Opening door de vice voorzitter.  

Deze heet iedereen hartelijk welkom op deze korte ledenvergadering. Deze vergadering 

is sinds afgelopen seizoen belegd om inzicht te geven in het reilen en zeilen van de 

vereniging, met name op financieel gebied. Deze vergadering staat echter ook in het 

teken van de tussentijdse verkiezing van een nieuwe voorzitter ten gevolge van het 

verscheiden van onze voorzitter, Hans Niekus.  

 

2. Notulen vorige ledenvergadering. 

De notulen van de vorige vergadering zijn op de website geplaatst en daar voor ieder lid 

in te zien. Er zijn geen op- of aanmerkingen vanuit de vergadering inzake deze notulen, 

waarmee ze zijn goedgekeurd. 

 

3. Lopende zaken ter behandeling. 

A.  CD opname.  

In de begroting van dit jaar noch voor volgend jaar is ruimte opgenomen voor de 

opname van een nieuwe CD. Er is voorrang gegeven aan het jubileum van de 

vereniging, volgend jaar. Het aantal nog aanwezige CD’s is nu eenduidig vastgesteld. 

Door Willem Jansen wordt een brief voorgelezen van Betty, onze belangrijkste CD 

verkoopster, waarin zij haar zorgen uit over de prijs en verkoopbaarheid van de oude 

CD. Op een vraag van het bestuur wordt door de leden besloten de nog resterende CD’s 

(ongeveer 60 stuks) te verkopen tegen €5, - per stuk. De vraag is ook of we nog wel aan 

een CD moeten denken in het kader van de nieuwe mogelijkheden op muziekgebied. 

B.  Jubileum. 

Er is een commissie samengesteld om de viering van het 15-jarig bestaan te organiseren. 

Deze bestaat uit Marcel Claessens, Jos Coesel en Martin Piekstra. Ideeën voor de 

viering kunnen bij de leden van de commissie worden ingediend. Voor wat betreft de 

datum wordt nog een slag om de arm gehouden. Dit is namelijk mede afhankelijk van of 

het een binnen- of een buitenactiviteit betreft.  

 



4.  Verslag penningmeester + toelichting. 

De penningmeester doet in het kort verslag van de huidige financiële stand van zaken 

van de vereniging op basis van de op de website geplaatste stukken.  

We lopen mooi in de pas t.o.v. de begroting. We komen wel €500,- tekort op de 

inkomsten van optredens maar dit wordt gedekt door een kleinere bijdrage van de 

vereniging aan Deining in de Haven. Nieuwe kleding, zoals de visserstrui kan alleen 

worden aangeschaft indien hiervoor subsidie komt.  Er si voldoende ruimte voor het 

vieren van het jubileum. 

 

5.  Kort verslag van de secretaris. 

Er zijn het afgelopen seizoen 8 bestuursvergaderingen gehouden. De koorcommissie 

was daarbij vrijwel altijd via een lid vertegenwoordigd. 

Er komen steeds meer uitnodigingen binnen om in het buitenland te gaan optreden, dat 

geldt zelfs al voor buiten Europa. Helaas betekent dit altijd dat we zelf de kosten moeten 

dragen. Daarom legt het secretariaat al deze aanvragen terzijde, mede ook door de 

ingestelde afstandsregel voor optredens. Ook krijgen we via Shanty Nederland redelijk 

veel aanbiedingen voor workshops, cursussen e.d. Ook deze worden over het algemeen 

door het secretariaat terzijde gelegd. 

Op de vraag waarom wij (nog) lid zijn van de ISSA en / of Shanty Nederland: het is van 

belang voor onze (inter)nationale contacten, maar heeft ook grote voordelen inzake de 

BUMA afdrachten. 

 

6.  Kort verslag Koorcommissie. 

De koorcommissie heeft een aantal bijeenkomsten belegd. Daarbij heeft men besloten 

de muziekavonden te houden op aparte avonden op kantoor bij Coby Knuijt. Daar 

kunnen zij de nieuwe nummers goed instuderen en ook enkele zangers uitnodigen voor 

ondersteuning alvorens de nummers in de groep te brengen. Het bestuur heeft 

toestemming gegeven voor de aanschaf van nieuwe software licenties voor het beheer 

van bladmuziek. Vraag: als er veel nieuwe nummers komen, welke gaan er dan uit? Dat 

is aan de leden, de maximale omvang van de zangbundel is gesteld op 75 nummers, 

daar zijn we nog niet.   

 

7.  Kort verslag PR commissie. 

Er waren belangrijk minder optredens dan vorig jaar. De budgetten van instellingen zijn 

minimaal en ook in de markt wordt veel gewerkt met onbetaalde optredens. Daar willen 

wij zo min mogelijk aan meedoen, alleen als het een goed doel betreft. We hebben wel 

erg leuke optredens gehad en ons eigen festival was weer vreselijk goed. We hebben 

daarbij ook nog eens een aantal extra sponsoren kunnen regelen waardoor de eigen 

investering omlaag kon. 

Er zijn 30 scheepsjournaals uitgegeven. De nieuwe radiozender Medio 36 gaat eind dit 

jaar van start, wij krijgen daar op woensdagavond van 7 tot 9 een programma met 

shantymuziek, Peter en Cees Stutvoet verzorgen dit. 

Vraag: waarom loopt het zo slecht met de presentatielijst. Er komt wat reuring op deze 

vraag: sommige leden geven aan er niet bij te kunnen of wel te melden maar geen 

reactie te zien. Peter geeft aan dat dan een simpel mailtje naar Jacq Mullenders ook 

volstaat.  

Kunnen we bij verzorgingstehuizen niet met een kleinere groep optreden? Dit biedt 

geen oplossing als de tehuizen al helemaal niet reageren, zelfs als een optreden gratis 

wordt aangeboden. 

 

 



8.      Kort verslag materiaalcommissie. 

Willem Jansen meldt zich aan om toe te treden tot de vervoersgroep. Dit wordt met dank 

aanvaard. Hij zal dan ook worden betrokken bij het opbouwen en afbreken van de podia 

tijdens ons Shantyfestival. 

Performance bij optreden moet de weken van tevoren tijdens de repetities worden 

geoefend, dan heeft het zin. 

De afgifte van de oude kleding is goed geregeld, de roodwitte shirts zijn in bezit van de 

leden gebleven, het bestuur en/of de kledingcommissie zal zich beraden over wat 

daarmee te doen. De kast is opgeruimd en de materialen geïnventariseerd. 

 

9. Verkiezing voorzitter. 

De kandidaten, Jan Foppen en Dick Hamaker stellen zich voor aan de leden. Er wordt 

vooral gevraagd naar hun ervaringen op bestuurlijk gebied met betrekking tot 

verenigingen. Daar gaan beiden graag op in. 

Na het voorstellen volgt een openbare schriftelijke stemming. Tijdens de pauze worden 

de stemmen geteld, inclusief de bij de secretaris ingediende schriftelijke stemmen. De 

stemverhouding is 18 stemmen voor Dick Hamaker, 21 stemmen voor Jan Foppen 

waarmee de laatste tot voorzitter van de vereniging is gekozen. 

 

10.  Ingekomen agendapunten. 

Het enige minpunt van het Shantyfestival begin september was het afbreken van de 

podia. Er was vrijwel niemand aanwezig, zodanig zelfs dat vrouwen van leden hebben 

moeten helpen om een en ander te regelen. Dit is een smet op ons blazoen en wordt door 

betrokkenen ook als heel negatief ervaren. Door het benoemen van een coördinator, die 

ervoor zorgt dat het op- en afbreken goed gestructureerd en met de juiste mensen 

verloopt moet dit probleem volgend seizoen zijn opgelost. 

 

11.  Rondvraag: 

 Willem Jansen: is het een zinvol om de taak van de materiaalcommissie uit te breiden 

naar de coördinatie rondom de logistiek? Zoals reeds aangegeven wil hij daarin zelf ook 

een rol spelen. Dit wordt in dank aanvaard. 

Martin Piekstra: is het zinvol een reserve voorzitter aan te wijzen? Dick zou hiervoor in 

aanmerking komen. Antwoord: de statuten van de vereniging onderkennen maximaal 5 

bestuursleden en geen reserves. Bovendien zou deze persoon dan bij elke vergadering 

aanwezig moeten zijn zonder daarbij een inbreng te hebben. Daarom wordt het voorstel 

afgewezen. 

 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de nieuwe voorzitter de leden voor hun aanwezigheid en 

inbreng en sluit om 21.32u de vergadering. 

 

 

 

 

 


